
Gewijzigd besluit provincie over ontheffing Wet natuurbescherming voor De Suikerzijde 
In de dagmails van 18 en 23 november bent u geïnformeerd over het feit dat de 
voorzieningenrechter van de rechtbank Noord-Nederland het besluit om ontheffing te verlenen op 
grond van de Wet Natuurbescherming (Wnb) voor de realisatie van deelgebied noord van De 
Suikerzijde heeft geschorst. Deze uitspraak en nieuwe inzichten over broedvogels op het terrein van 
de voormalige Suikerunie, waren voor de provincie aanleiding de verleende ontheffing te wijzigen. In 
de uitspraak van de rechter wordt een aantal knelpunten genoemd. In het aangepaste besluit van de 
provincie staat daarom een nadere motivatie. Daarnaast is recent uit monitoring gebleken dat de 
geoorde fuut zeer beperkt gebruik maakt van bepaalde vloeivelden en niet in het gebied broedt. 
Hierdoor ontbreken voor de provincie de noodzaak en grondslag om voor deze vogel ontheffing te 
verlenen. In het gewijzigde besluit wordt daarom geen ontheffing meer verleend voor de geoorde 
fuut.   
  
Het aangepaste besluit vormt nu het uitgangspunt voor de bezwarenprocedure die nog loopt. De 
verwachting is dat in januari de hoorzitting van de Commissie rechtsbescherming over deze zaak is. 
Nadat de commissie een advies heeft uitgebracht, neemt het college van de provincie een besluit 
over het bezwaar, waarschijnlijk begin maart. 
  
Overleg natuurorganisaties 
Over de ontwikkeling van De Suikerzijde voeren gemeente en provincie met regelmaat overleg met 
natuurorganisaties. Wij hebben kennisgenomen van de mail die uw raad vorige week van de 
natuurorganisaties heeft ontvangen. Zoals reeds eerder aan uw raad aangegeven kijken wij samen 
met de provincie en de natuurorganisaties binnen de kaders van het bestemmingsplan voor De 
Suikerzijde naar mogelijkheden voor optimalisatie. Wij zetten dat overleg in het nieuwe jaar door.  
  
Aanpassing dijk vloeivelden 
Uit onderzoek is gebleken dat de dijk langs de vloeivelden aan de kant van het spoor niet voldoet aan 
de veiligheidsnorm. Er is geen acuut gevaar, maar de dijk moet wel stabiel gemaakt worden. Dat 
gebeurt in januari door deze ongeveer 1 meter te verlagen. Hiermee wordt ook voorkomen dat de 
vloeivelden onverhoopt leegstromen voordat de natuurcompensatie gereed is. Uit een ecologische 
toets zijn voor deze werkzaamheden geen belemmeringen naar voren gekomen. We zorgen er 
zekerheidshalve wel voor dat de werkzaamheden voor het broedseizoen gereed zijn.  
  
  
  
  
 


